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ZAPISNIK SA 16. SJEDNICE GRADSKOGA VIJEĆA GRADA CRIKVENICE 
ODRŽANE DANA 22. i 23. srpnja 2010. godine u 18,00 sati U PROSTORU 

GRADSKE VIJEĆNICE U CRIKVENICI 
 

Nazočni članovi Gradskog vijeća:  Predrag Antić, Daniel Buljević, dr. med., Ratko 
Đeneš, Kazimir Ferenčić, dipl. iur., Boris Lovrić,Tomislav Gelemanović, Lovorko 
Gržac, ing., Božica Kostanjšek, Robert Košuljandić, Damir Lončarić, dr. sc. Dragan 
Magaš, Dino Manestar, Robert Josip Manestar, Darko Pavlić, Ivan Pavlić, Igor 
Posarić, dipl.ing., Dragan Stojčić. 
 

 
Osim vijećnika, sjednici su nazočni: gradonačelnik Damir Rukavina, 

dipl.ing., zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan, prof., zamjenik gradonačelnika 
Veselko Mutavgjić, voditelj pravne i kadrovske službe GKTD-a „Murvica“ d.o.o. Rade 
Blažević, direktor KTD-a „Vodovod Žrnovnica“ Igor Uremović, predsjednik Savjeta 
mladih Maro Car, ravnateljica Centra za kulturu „Dr. Ivan Kostrenčić“ Sanja Škrgatić, 
v.d. ravnateljice Muzeja Grada Crikvenice Irena Jurić, ravnateljica Gradske knjižnice 
Crikvenica Ksenija Car-Ilić, ravnateljica OŠ Vladimira Nazora Deana Čandrlić-Zorica, 
ravnateljica OŠ Zvonka Cara Dessire Pečaver, ravnateljica Dječjeg vrtića „Radost“ 
Crikvenica Martina Magaš, zapovjednik JVP Crikvenica Robert Hrelja, predstojnica 
Ureda Grada Melanija Milat-Ružić, dipl.iur., pročelnik Upravnog odjela za javne 
potrebe, mr. sc. Damir Gašparović,  pročelnica Upravnog odjela za financije mr. sc. 
Snježana Sikirić, pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav, prostorno 
planiranje i zaštitu okoliša Stanka Car, dipl.ing., dipl. iur., predstojnik Ureda za pravne 
poslove Silvio Ratković, stručna savjetnica za lokalnu samoupravu i upravno-pravne 
poslove Jasminka Citković, stručna savjetnica za prostorno planiranje Vjekoslava 
Glavan, stručna suradnica za promidžbu i veze s javnošću Denisse Mandekić 
Krajišnik prof., stručna referentica za pripremu sjednica Dubravka Pobor, predstavnici 
medija. 
 
Aktualni sat 
 
Ratko Đeneš postavio je pitanje kada će biti u realizaciji Goranska ulica. Drugo se 
pitanje odnosi na organizirano vađenje krvi u Crikvenici za bolesnike koji primaju 
Marivarin i koji moraju putovati u Rijeku. Ispred Kluba vijećnika HDZ-a postavlja 
pitanje o uvođenju gradskog prijevoza te provođenju programa pomoći u kući 
starijima i nemoćnima. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je 
za Goransku ulicu proveden natječaj i da radovi počinju ujesen. Gradonačelnik u 
svezi lokalnog prijevoza navodi da je isti počeo, ali kao pilot-projekt, pa će se na 
temelju pokazatelja temeljitije prići razradi istog projekta. Pomoć u kući obuhvatila bi 
1800 umirovljenika. Vezano za organizaciju vađenja krvi za Marivarin poduzeti su već 
određeni koraci. U Crikvenici postoji laboratorij koji je osposobljen te još preostaje 
obučavanje doktora opće prakse za očitavanje vrijednosti iz krvi.  
 
Lovorko Gržac postavlja pitanje da li je pauk počeo s radom i da li će moći djelovati u 
Jadranovu. Vezano za cestu D8-D8 Dramalj, postavlja pitanje na koji način će se 
realizirati – da li samo površinski asfalt ili kompletna infrastruktura. Gradonačelnik 
odgovara da dosadašnja djelatnost pauka nije mogla zadovoljiti područje cijelog 
grada Crikvenice. Raspisan je novi natječaj i izabran je adekvatan natjecatelj koji  će 
to moći obavljati te sutra kreće s radom.  
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Vezano za cestu D8-D8, naglašava da ne odustajemo od kanalizacije. Radovi se ne 
mogu nazvati krpanjem ceste, već je to rekonstrukcija u koju Grad, u kombinaciji sa 
ŽUC-om, ulaže oko 8 milijuna kuna.  
 
Tomislav Gelemanović postavlja pitanje na koji način su se iskoristila sredstva od 
Ministarstva obitelji, branitelja i međugeneracijske solidarnosti. Drugo se pitanje 
odnosi na programe i manifestacije koje se ove godine odvijaju u Crikvenici, a u 
kojima sudjeluje Grad. Zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan odgovara da su 
sredstva u visini od 55.000,00 kn namijenjena za nabavku dizala za invalide u OŠ 
Vladimira Nazora. Nadalje, nabrojio je manifestacije vezane za Centar za kulturu, 
Gradski muzej sa izložbama „Lavlja jama“, „Sjenka slave“, Dan Ad turresa, EP u 
košarci, izložbu Dražena Petrovića, uvođenje Primorske noći u suradnji s TZG 
Crikvenice. Predstoji izdavanje knjige-brošure „100 godina maratona“ te knjige o 
Vladimiru Nazoru.  
 
Daniel Buljević postavlja pitanje da li je ove godine dezinsekcija izvela prskanje za 
insekte – komarce i žohare, te kada je vršena posljednja dezinsekcija. Zamjenik 
gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da se dezinsekcija obavlja redovito četiri 
puta godišnje i da termine odabire struka. Gradonačelnik odgovara da će Grad 
naručiti jači tretman, ukoliko se pojave problemi s većom najezdom insekata.  Daniel 
Buljević postavio je i pitanje vezano za likvidnost Grada Crikvenice te da li ima 
privilegiranih tvrtki kada je u pitanju plaćanje iz gradske blagajne na koji je odgovor 
dala Snježana Sikirić navodeći da Grad duguje oko šest milijuna kuna. Kada se radi 
o privilegiranim tvrtkama to je HEP koji u protivnom isključuje struju. 
 
Kazimir Ferenčić postavlja pitanje vezano za sezonsku regulaciju prometa, naročito 
kada se radi o nepoštivanju prometovanja u Gajevom šetalištu – od Miramara prema 
Dramlju. Drugo pitanje odnosi se na buku i 50 prijava od strane građana vezano za 
buku na Crnom molu koju proizvodi ugostiteljski objekt „Kataka“. Gradonačelnik 
odgovara da je na sastanku sa zapovjednikom Policijske postaje Crikvenica razradio 
probleme vezane za sezonsku regulaciju prometa te je obećana pojačana kontrola. U 
svezi buke, danas ćemo na Gradskom vijeću predložiti dopunsku točku vezanu za 
buku.  
 
Božica Kostanjšek postavlja pitanje da li je točno da se obveze prema Gradu iz 
inozemstva ne mogu platiti na račun Grada. Drugo pitanje je vezano za obilježavanje 
ulica u Jadranovu koje još nije riješeno. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić 
odgovara da se obveze mogu platiti. U svezi obilježavanja ulica, napominje da su 
mjesni odbori dali svoje prijedloge i da će se s radovima krenuti najesen. 
 
Igor Posarić navodi da je pitanje pauka vezano za kasno raspisani natječaj i za 
kratko vrijeme između roka raspisanog natječaja i odabira. Naglašava problem 
vožnje motora ispred robne kuće na tržnici gdje nije dozvoljeno prometovanje i traži 
da se s tim u vezi poduzmu određene mjere. Drugo pitanje odnosi se na uključivanje 
u projekt energetske učinkovitosti. Treće pitanje postavlja ispred Kluba, a radi se o 
autoškoli u Crikvenici koja će izgubiti status jer nema ispitno mjesto za polaganje 
vozačkog ispita. Gradonačelnik odgovara da će se na Trgu Braće Brozičević pojačati 
kontrola vožnje motora, a Grad će urediti posebni parking za motore u okviru 
parkirališta pred robnom kućom kako ne bi ulazili u pješačku zonu. Vezano za projekt 
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energetske učinkovitosti, Grad ima nekoliko stvari koje će kandidirati. Vezano za 
uvođenje autoškole, plan je da se napravi kružni tok, a i semafor, ali nakon analize 
tako da bude postavljen tamo gdje će uistinu koristiti. 
 
Robert Košuljandić postavlja pitanje da li bijela patrola može regulirati promet na 
pješačkim prijelazima pa tako pomoći protočnosti. Konstatira da su sa tri ugibališta 
lanci koji sprječavaju parkiranje u Vinodolskoj ulici nestali. Postavlja pitanje divljanja 
sa skuterima u moru. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je 11 
osoba uključeno u bijele patrole te da će se sa načelnikom ispitati da li mogu 
regulirati promet na pješačkim prijelazima. Naglašava da su lanci na ugibalištima u 
Vinodolskoj ulici slomljeni te da je Grad u nabavi jačih lanaca koje će biti teško 
devastirati. 
 
Robert Manestar postavlja pitanje koliko je odluka provedeno vezano za pripremu 
turističke sezone. Daje prijedlog da se pojača pranje ulica u špici sezone. Zamjenik 
gradonačelnika Senko Smoljan navodi da su zaključci doneseni na tematskoj sjednici 
o turizmu provedeni, osim info-punkta. Radovi na postavljanju reklamnih panoa su u 
tijeku te će se prići uklanjanju tabele „Crikvenica-Vinodolska rivijera“. 
 
Ivan Pavlić je pročitao i predao pisano pitanje u vezi predstavke roditelja djece OŠ 
V.Nazora, Područne škole Dramalj koji su slali dopise na mnoge adrese (Ministarstvo 
obrazovanja, Ured državne uprave, Gradonačelnik, Upravni odjel za javne potrebe) s 
obzirom na okolnost da će njihova djeca od naredne šk. godine krenuti u kombinirani 
razred, te da je njihova učiteljica postala višak i ostaje bez posla. Vijećnik Pavlić traži 
da se preko Upravnog odjela za javne potrebe sazove Odbor za školstvo i da se kao 
nadležni odbor očita o ovoj problematici. Također traži posebno od ravnateljice škole 
V.Nazora, a posebno od Školskog odbora pismene odovore na navedena pitanja 
(pitanje u pisanom obliku u privitku je Zapisniku.) 
 
Boris Lovrić požalio se je na rad Lučke uprave spominjući navodnu prodaju vezova 
na crno po cijeni od 15 tisuća eura te vezivanje 30-metarskih brodova po cijeni od 50 
kuna na dan u Jadranovu. Isto je tako spomenuo da lučka uprava financira svoj 
nerad najmom prostora za prodaju kuhanih kukuruza i palačinki.Postavlja pitanje 
vezano za smeće kod rampe u Jadranovu koje je postavio i na prošloj sjednici. 
Gradonačelnik odgovara da je u razgovoru s g. Mendrilom iz Lučke uprave Rijeka 
dogovoreno da se lokacija za kuhanje kukuruza i palačinki pomakne jer se bez 
suglasnosti Grada ne može izdati lokacijsko mjesto, iako je pod ingerencijom Lučke 
uprave. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da će se vezano za 
rampu u Jadranovu odgovoriti pisanim putem.  
 
Predsjednik Gradskog vijeća naglasio je da je isteklo vrijeme za Aktualni sat, ali se 
na prijedlog Predraga Antića, koji se osvrnuo na članak Poslovnika, prišlo glasovanju. 
9 vijećnika se izjasnilo za nastavak Aktualnog sata koji je produžen za 20 minuta 
(prišlo se prebrojavanju prisutnih kako bi se utvrdio broj vijećnika – 17). 
 
Dragan Stojčić postavlja pitanje što je poduzeto sa slučajem koji se dogodio u 
Gornjem kraju. Napominje da komentar novinara u Primorskim novinama nije 
korektan. Također izvještava da su počinitelji nađeni i da su dvije osobe maloljetnici. 
 



ZAPISNIK SA 16. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA CRIKVENICE ODRŽANE DANA 22. – 23. SRPNJA 

2010. GODINE 

4 

 

Predrag Antić postavlja pitanje kada će direktorica TZG Crikvenice početi s radom. 
Pita koliko je ove godine plaćeno tvrtkama  GKTD „Murvica“, „Goran Delnice“ i 
„Sando“ d.o.o. za izvršene radove u roku od 1. 01. do 30. 06. 2010. Ističe problem 
slastičarnice u Dramlju odnosno zašto vlasnika slastičarnice gradonačelnik nije 
primio na razgovor. Gradonačelnik odgovara da direktorica TZG Crikvenice počinje s 
radom 26. srpnja. Nadalje, obrazlaže da se za primanje na razgovor stranka treba 
prethodno najaviti, a koliko mu je poznato gospodin se nije najavio. U svezi plaćanja 
tvrtkama odgovoriti će se pismeno. 
 
Damir Lončarić traži pisani odgovor da li se na selačkoj rivi mogu postaviti reklamni 
panoi kao i na rivi u Crikvenici. Nadalje, traži pisani odgovor vezano za male ribare 
koji na tržnici na uređenom dijelu za prodaju ribe ne mogu vršiti prodaju. Zašto isto 
nije u funkciji i kome se konkretno treba obratiti?  
 
Dino Manestar javio se za riječ  kao novi predsjednik Vijeća Lučke uprave i naglasio 
da su u Lučkoj upravi još  prof. Vlado Car iz Crikvenice i g. Babić iz Rijeke, te jedan 
član koji je koncesionar dizalice u Jadranovu, kao i predstavnik iz Ministarstva. 
Naglasio je da se nada boljoj suradnji s Gradom te da će se idući tjedan izvršiti 
konstituiranje. Naglasio je da su poduzete radnje da se pečenje palačinki premjesti 
na drugu lokaciju. Postavlja pitanje vezano za imovinu „Jadrana“, te napisa u „Novom 
listu“ kako su Autokamp Selce i Kačjak postali sastavni dio „Jadrana“, dok je stečajna 
upraviteljica navela da je to vlasništvo Fonda za privatizaciju. Kruže priče da se hoteli 
„Omorika“ i „Varaždin“ zatvaraju te postavlja pitanje kada će biti donesen stečajni 
plan. Gradonačelnik odgovara da je 1993. trebalo postaviti pitanje i naći onoga tko je 
trebao Kačjak i Autokamp Selce upisati. Da bi se „Jadran“ mogao privatizirati, trebalo 
bi razriješiti imovinsko-pravne odnose. U kontaktu smo sa stečajnom upraviteljicom i 
nastojati ćemo utjecati da se ide sa sve tri cjeline na tržište. Zaključuje da je možda 
stečaj i dobar. 
 
Darko Pavlić traži pisani odgovor vezano za Pauka – zašto se je dugo čekalo sa 
raspisivanjem natječaja, te naglašava da logika obzirom na raspisani natječaj nalaže 
da se koncesija plaća Gradu a u ovom slučaju je drugačije. 
 
Nakon završenog aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku te je 
predsjednik utvrdio da sjednici prisustvuje 17 vijećnika. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća predložio je dnevni red sa dopunom i to pod točkom 2 i 
3. Dopuna se odnosi na Zaključak sa 15. sjednice Gradskog vijeća, te na Prijedlog 
odluke o dozvoljenom prekoračenju najviše dopuštene razine buke. Nakon 
glasovanja sa 13 glasova ZA i 2 glasa PROTIV prihvaćena je dopuna dnevnog reda 
u točki 2. i 3. a ostale se točke miču za dva unaprijed. Nadalje se je prišlo glasovanju 
za cjelokupni dnevni red te je sa 14 glasova ZA i 3 glasa PROTIV prihvaćen slijedeći 
 
     D n e v n i   r e d 
 

1. Verifikacija zapisnika sa 15. sjednice Gradskog vijeća, 
2. Konačni prijedlog DPU 7 – zona novog groblja Crikvenica – Podkotor  
3. Zaključak sa 15. sjednice Gradskog vijeća 
4. Prijedlog odluke o dozvoljenom prekoračenju najviše dopuštene razine buke 
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5. Prijedlog odluke o izradi Detaljnog plana uređenja Podvorska Crikvenica DPU 
2  

6. Prijedlog odluke o izradi Detaljnog plana uređenja centra Crikvenice DPU 1 
7. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke  o komunalnim djelatnostima  
8. Izvješće o obavljenoj reviziji Grada Crikvenice za 2009. godinu  
9. Izvješće o naplativosti potraživanja u direktnoj nadležnosti Grada Crikvenice 

na dan 30. lipnja 2010. godine  
10. Izbor članova Savjeta mladih Grada Crikvenice  
11. Zahtjev za otpis zatezne kamate po osnovi komunalnog doprinosa MEŠIĆ 

COM d.o.o. Zagreb  
12.  Prijedlog odluke o obračunu i naplati naknade za razvoj  
13. Prijedlog polugodišnjeg obračuna proračuna Grada Crikvenice za 2010. 

godinu  
14. Prijedlog odluke za dodjelu priznanja u svezi Godišnje nagrade i Nagrade za 

životno djelo Grada Crikvenice u 2010. godini  
15. Prijedlog I. izmjene i dopune Proračuna Grada Crikvenice za 2010. godinu sa 

projekcijama za 2011. i 2012. godinu  
a) I. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice  za 2010. godinu sa 

projekcijama za 2011. i 2012. godinu – Opći i posebni dio, 
b) I. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice  za 2010. godinu sa 

projekcijama za 2011. i 2012. godinu –  po programima, 
c) I. izmjena i dopuna Plana razvojnih programa  za 2010. godinu s 

projekcijama za 2011. i 2012. godinu 
d) I. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2010. godinu  - po 

izvorima 
e) I. izmjena i dopuna Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Crikvenice za 

2010. godinu, 
f) Program  gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2010. 

godinu, 
g) Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2010. 

godinu 
16. Program javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi Grada Crikvenice za 2010. 

godinu  
17. Program javnih potreba u kulturi Grada Crikvenice za 2010. godinu  
18. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja osnovnih škola na 

području Grada Crikvenice za 2010. godinu  
19. Prijedlog plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna 

ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Crikvenice za 2010. 
godinu  

20. Prijedlog plana rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog 
održavanja osnovnih škola Grada Crikvenice za 2010. godinu  

 
 
TOČKA 1.Verifikacija zapisnika sa 15. sjednice Gradskog vijeća 
 
 Ratko Đeneš dao je primjedbu na tekst kojim se navodi da je u Primorskim 
novinama pisano o peticiji građana Hruste, međutim nije to izrekao već da je 
objavljeno u medijima, a da urednik primorskih novina nije objavio njegov tekst kao 
predsjednika MO Istok Crikvenica.  
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 Predsjednik Gradskog vijeća naglasio je da će se tekst diskusije Ratka 
Đeneša uskladiti sa tonskom snimkom. 
 Vijećnici su sa 15 glasova ZA donijeli slijedeći 
 Z A K L J U Č A K 
Verificira se Zapisnik sa 15. sjednice Gradskog vijeća. 
 
 
TOČKA 2. Konačni prijedlog DPU 7 – zona novog groblja Crikvenica 
– Podkotor  
 
 Uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda dali su predstavnici „ADF“ d.o.o. i 
„Area projektiranje“ te zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić. 
 U diskusiji su učestvovali Igor Posarić i Daniel Buljević. 
 Vijećnici su sa 13 glasova ZA i 3 glasa PROTIV prihvatili Prijedlog i donijeli 
 O D L U K U  
 o donošenju Detaljnog plana uređenja : 7-zone novog groblja Crikvenica-
Podkotor (G1) 
( tekst Odluke Klasa:350-01/08-89, Ur.br.2107/01-01/10-30) prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 

 
TOČKA 3. Zaključak sa 15. sjednice Gradskog vijeća 
 
 Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Gradskog vijeća i predstojnica Ureda 
Grada Melanija Milat-Ružić, a vezano za glasovanje na prošloj sjednici, na kojoj nije 
izglasan zaključak već se je samo glasovalo o amndmanu. 
 Igor Posarić dao je primjedbu obzirom na odredbe Prostornog plana Grada 
Crikvenice. 
 Vijećnici su se glasovanjem očitovali kako slijedi:  5 ZA,  4 PROTIV, 7 
SUZDRŽANIH. 
 Predsjednik Gradskog vijeća utvrdio je da zaključak nije prihvaćen. 
 
TOČKA 4. Prijedlog odluke o dozvoljenom prekoračenju najviše 
dopuštene razine buke 
 
 Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić . 
 U diskusiji su učestvovali Igor Posarić, Dino Manestar, Kazimir Ferenčić, 
Daniel Buljević. 
 Nakon diskusije vijećnici su sa 14 glasova ZA i 3 glasa PROTV prihvatili 
Prijedlog i donijeli  
 O D L U K U  
o dozvoljenom prekoračenju najviše dopuštene razine buke. 
(tekst Odluke Klasa:363-01/10-01/263 Ur.br: 2107/01-01-10-4 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 5. Prijedlog odluke o izradi Detaljnog plana uređenja 
Podvorska Crikvenica DPU 2  
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Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić . 
 Predsjednik Gradskog vijeća naglasio je da je Odbor za zaštitu okoliša i 
prostorno planiranje razmatrao Prijedlog odluke. 
 Nadalje je upoznao nazočne sa amandmanom Kluba vijećnika SDP-HSLS 
(amandman prileži Zapisniku  i čini njegov sastavni dio). 

U diskusiji su učestvovali Ivan Pavlić, Robert Manestar, Igor Posarić, Damir 
Lončarić, Darko Pavlić i Dino Manestar. 
 Predlagatelj nije prihvatio amandman Kluba vijećanika SDP-HSLS, te se je 
prišlo glasovanju. Nakon glasovanja na kojemu su se vijećnici izjasnili sa 8 glasova 
ZA 6 glasova PROTIV i 3 SUZDRŽANA glasa, predsjednik je utvrdio da amandman 
nije prošao te je dao Prijedlog odluke na glasovanje. 
 Predsjednik je dao na glasovanje Prijedlog odluke uključujući prve tri alineje 
točke 2. primjedbi Odbora za zaštitu okoliša i prostorno planiranje, koje je prihvatio 
predlagatelj, te su postale sastavni dio Prijedloga odluke. 
 (zapisnik Odbora prileži Zapisniku i čini njegov sastvani dio). 
 Sa 12 glasova ZA i 5 SUZDRŽANIH glasova vijećnici su prihvatili Prijedlog i 
donijeli 
 O D L U K U 
o izradi Detaljnog plana uređenja Podvorska Crikvenica DPU 2  
(tekst Odluke Klasa:350-01/10-01/26, Ur.br:2107/01-01-10-4 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 6. Prijedlog odluke o izradi Detaljnog plana uređenja centra 
Crikvenice 
 DPU 1 

 
Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 

Mutavgjić . 
Predsjednik Gradskog vijeća naglasio je da je Odbor za zaštitu okoliša i 

prostorno planiranje razmatrao Prijedlog odluke. 
 Nadalje je upoznao nazočne sa amandmanom Kluba vijećnika SDP-HSLS 
(amandman prileži Zapisniku  i čini njegov sastavni dio). 
 Predlagatelj nije prihvatio amandman Kluba vijećanika SDP-HSLS, te se je 
prišlo glasovanju. Nakon glasovanja na kojemu su se vijećnici izjasnili sa 6 glasova 
ZA, predsjednik je utvrdio da amandman nije prošao te je dao Prijedlog odluke na 
glasovanje. 

Sa 16 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM glasom vijećnici su prihvatili Prijedlog i 
donijeli 
 O D L U K U 
o izradi Detaljnog plana uređenja centra Crikvenice (DPU 1)  
(tekst Odluke Klasa:350-01/10-01/27, Ur.br:2107/01-01-10-2 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 7. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke  o 
komunalnim djelatnostima  
 

Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić . 
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Nezavisna gradska lista Igora Posarića dala je amandman na članak 1. 
Prijedloga odluke. 
 (amandman prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio). 
 Predlagatelj Prijedloga odluke je djelomično prihvatio predloženi amandman 
tako da se u članku 1. Prijedloga odluke briše alineja koja glasi : „16.održavanje 
pomorskog dobra u općoj uporabi.“ 
 Predlagač amandmana je prihvatio prijedlog gradonačelnika koji je postao 
sastavni dio Prijedloga odluke te se je prišlo glasovanju po prijedlogu odluke. 
 Sa 13 glasova ZA i 1 glasom PROTIV vijećnici su prihvatili Prijedlog i donijeli  
 O D L U K U 
 o izmjeni i dopuni Odluke  o komunalnim djelatnostima. 
(tekst odluke Klasa:363-01/10-01/142, Ur.br.:2107/01-01-10-4 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio). 
 
TOČKA 8. Izvješće o obavljenoj reviziji Grada Crikvenice za 2009. 
godinu  
 
 Obrazloženje po točki dnevnog reda dao je gradonačelnik. 
 U diskusiji su učestvovali Kazimir Ferenčić, Dino Manestar, mr. Snježana 
Sikirić. 
 Vijećnici su podržali zaključke Odbora za financije.  
 (Zaključci Odbora prileže Zapisniku i čine njegov sastavni dio). 
 Sa 17 glasova ZA vijećnici su prihvatili slijedeći 
 Z A K L J U Č A K 
 Prihvaća se  Izvješće o obavljenoj reviziji Grada Crikvenice za 2009. godinu. 
(tekst Zaključka Klasa: 470-01/10-01/04, Ur.br.:2107/01-01-10-11 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 9. Izvješće o naplativosti potraživanja u direktnoj 
nadležnosti Grada Crikvenice na dan 30. lipnja 2010. godine  
 
 Vijećnici Gradskog vijeća donijeli su jednoglasan  
 Z A K L J U Č A K 

1. Prima se na znanje Izvješće o naplativosti potraživanja u direktnoj nadležnosti 
Grada Crikvenice na dan 30. lipnja 2010. godine  

2. Za postizanje bolje naplativosti zadužuju se sve stručne službe i odgovorne 
osobe Grada Crikvenice, što treba rezultirati poboljšanjem naplativosti već u 
idućem kvartalu. 

(tekst Zaključka Klasa: 400-01/10-01/52, Ur.br.:2107/01-01-10-6 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 10. Izbor članova Savjeta mladih Grada Crikvenice  
 
 Izbor Savjeta članova mldih i postupak glasovanja za Savjet mladih obrazložila 
je predstojnica Ureda Grada MelanijaMilat-Ružić. 
 Predsjednik Gradskog vijeća imenovao je Lovorka Gržca i Roberta 
Košuljandića za nadgledanje glasovanja te je nakon provedenog glasovanja objavio 
slijedeće rezultate:  

REZULTATI  IZBORA ZA IZBOR 
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ČLANOVA SAVJETA MLADIH GRADA CRIKVENICE  

 Na sjednici Gradskog vijeća Grada Crikvenice održanoj dana 22. srpnja 2010. 
godine provedeno je tajno glasovanje za izbor članova Savjeta mladih Grada 
Crikvenice na temelju javnog poziva za predlaganje kandidata za članove Savjeta 
mladih Grada Crikvenice objavljenog dana 02. lipnja 2010. g. 

 Od 17 članova Gradskog vijeća Grada Crikvenice glasovalo je 17 članova. 

  Nakon prebrojavanja glasova utvrđeno je da je ukupno 17 glasačkih listića, od 
čega su 4 nevažeća. 

 Na Listi kandidata za izbor članova Savjeta mladih Grada Crikvenice na kojoj 
je bilo 9 kandidata nakon prebrojavanja glasova utvrđeno je: 

 

R.BR IME I PREZIME DAT.ROĐ. PREDLAGATELJ BR. GLASOVA 

1. Iva Baldo 12.11.1985. Društvo crikveničana, 
Crikvenica 

13 

2. Žarko Stilin 08.10.1984. HNS-LD-Podružnica 
Crikvenica 

9 

3. Kristina Grubišić 27.09.1989. SDP Crikvenica, Forum 
mladih 

11 

4. Antonio Visković 29.11.1990. SDP Crikvenica, Forum 
mladih 

11 

5. Sandi Manestar 23.12.1988. SDP Crikvenica, Forum 
mladih 

11 

6. Maro Car 30.07.1984. HSLS Crikvenica, MHL 11 

7. Marino Lučić 12.09.1984. HSLS Crikvenica, MHL 11 

8. Dražen Maričić 20.11.1984. HDZ Crikvenica, Grad. 
org. Crikvenica 

11 

9. Željko Vukić 27.07.1987. HDZ Crikvenica, Grad. 
org. Crikvenica 

11 

 

 

 Predsjednik  Gradskog vijeća Grada Crikvenice utvrđuje da su u Savjet mladih 
Grada Crikvenice izabrani:  
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1. IVA BALDO, predlagatelj Društvo crikveničana Crikvenica, sa dobivenih 13 
glasova, 

2. MARO CAR, predlagatelj HSLS Crikvenica, Mladi hrvatski liberali, sa dobivenih 11 
glasova, 

3. KRISTINA GRUBIŠIĆ, predlagatelj SDP Crikvenica, Forum mladih, sa dobivenih 
11 glasova, 

4. MARINO LUČIĆ,  HSLS Crikvenica, Mladi hrvatski liberali, sa dobivenih 11 
glasova, 

5. SANDI MANESTAR, predlagatelj SDP Crikvenica, Forum mladih, sa dobivenih 11 
glasova, 

6. DRAŽEN MARIČIĆ, predlagatelj HDZ Crikvenica, Gradska organizacija 
Crikvenica, sa dobivenih 11 glasova 

7. ANTONIO VISKOVIĆ, predlagatelj SDP Crikvenica, Forum mladih, sa dobivenih 
11 glasova, 

8. ŽELJKO VUKIĆ, predlagatelj HDZ Crikvenica, Gradska organizacija Crikvenica, 
sa dobivenih 11 glasova  

9. ŽARKO STILIN, predlagatelj HNS-LD – podružnica Crikvenica, sa dobivenih 9 
glasova. 

 Na temelju članka 8. Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Crikvenice 
predsjednik Gradskog vijeća Grada Crikvenice konstatira da se Lista zamjenika 
članova Savjeta mladih ne može utvrditi obzirom da je od devet kandidata koliko se 
bira u sastav Savjeta predloženo samo devet kandidata i svi su izabrani za članove 
Savjeta mladih. 

TOČKA 11. Zahtjev za otpis zatezne kamate po osnovi komunalnog 
doprinosa MEŠIĆ COM d.o.o. Zagreb  
 
 Obrazloženje po točki dnevnog reda dao je gradonačelnik. 
 U diskusiji su učestvovali Robert  Josip Manestar i Kazimir Ferenčić. 
 Sa 16 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM glasom vijećnici su prihvatili slijedeći 
 
 Z A K L J U Č A K 
  

1. Gradsko vijeće uz uvjet podmirenja glavnice do 31. srpnja 2010. godine 
donosi odluku o otpisu zatezne kamate MEŠIĆ COM d.o.o. Zagreb imajući 
u vidu važnost objekta koji se gradi, te visinu komunalnog doprinosa koji 
obveznik treba platiti. 

2.  U slučaju da obveznik ne uplati glavnicu do 31. srpnja 2010. godine ostaje 
obveza podmirenja i zatezne kamate. 
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(tekst Zaključka Klasa: 400-01/01-10/08 Ur.br: 2107/01-01-10-6 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastvani dio). 
       
 
 
 
 
TOČKA 12.Prijedlog odluke o obračunu i naplati naknade za razvoj  
 
 Prijedlog odluke obrazložio je gradonačelnik. 
 U diskusiji su učestvovali Robert Košuljandić, Dino Manestar, Kazimir 
Ferenčić,Igor Uremović – direktor KTD „VodovodŽrnovnica“ d.o.o., Boris Lovrić, 
Božica Kostanjšek, Darko Pavlić, Damir Lončarić, mr. Snježana Sikirić. 
 Vezano za diskusiju Damira Lončarića gradonačelnik je predložio amandman 
da se u članku 6. umjesto riječi „izvršno tijelo“ stave riječi „ Gradsko vijeće“ koji je 
postao sastavni dio Prijedloga odluke. 
 Sa 10 glasova ZA, 5 glasova PROTIV i 2 SUZDRŽANA glasa prihvaćen je 
Prijedlog i donijeta 
 O D L U K A  
 o obračunu i otplati naknade za razvoj 
 (tekst Odluke Klasa:325-01/10-01/04, Ur.br.:2107/01-01-10-03 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio). 
  

TOČKA 13. Prijedlog polugodišnjeg obračuna proračuna Grada 
Crikvenice za 2010. godinu  
 
 Obrazloženje po točki dnevnog reda dao je gradonačelnik i mr. Snježana 
Sikirić. 
 U diskusiji su učestvovali Robert Košuljandić i Igor Posarić. 
 Sa 12 glasova ZA, 1 PROTIV i 4 SUZDRŽANA glasa vijećnici su prihvatili 
Prijedlog i donijeli 
 POLUGODIŠNJI OBRAČUN Proračuna Grada Crikvenice za 2010.godinu 
 (tekst polugodišnjeg obračuna Klasa:400-06/10-01/4, Ur.br.:2107/01-01-10-4 
prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 14. Prijedlog odluke za dodjelu priznanja u svezi Godišnje 
nagrade i Nagrade za životno djelo Grada Crikvenice u 2010. godini  
 
 Obrazloženje po točki dnevnog reda dao je Lovorko Gržac, predsjednik 
Komisije za dodjelu priznanja i predstojnica Ureda Grada Melanija Milat-Ružić. 
 Kako primjedbi nije bilo sa 16 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM glasom prihvaćen 
je Prijedlog i donijeta ODLUKA da se Korneliji Barac dodjeli Godišnja nagrada Grada 
crikvenice u 2010. godini, te sa 17 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeta 
ODLUKA da se pok. Timoteji Matejčić-Jerić dodjeli Nagrada za životno djelo. 
 Predsjednik Gradskog vijeća utvrdio je da je Gradsko vijeće ovime prihvatilo 
Prijedlog i donijelo 
 O D L U K U  
o dodjeli priznanja Grada Crikvenice u 2010. godini 
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(tekst Odluke Klasa:021-01/10-01/16, Ur.br.: 2107/01-01-10-4 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 15.Prijedlog I. izmjene i dopune Proračuna Grada 
Crikvenice za 2010. godinu sa projekcijama za 2011. i 2012. godinu  

h) I. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice  za 2010. 
godinu sa projekcijama za 2011. i 2012. godinu – Opći i 
posebni dio, 

i) I. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice  za 2010. 
godinu sa projekcijama za 2011. i 2012. godinu –  po 
programima, 

j) I. izmjena i dopuna Plana razvojnih programa  za 2010. 
godinu s projekcijama za 2011. i 2012. godinu 

k) I. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2010. 
godinu  - po izvorima 

l) I. izmjena i dopuna Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 
Crikvenice za 2010. godinu, 

m) Program  gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2010. godinu, 

n) Program održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2010. godinu 

 
Obrazloženje po točki dnevnog reda dao je gradonačelnik i pročelnica 

Upravnog odjela za financije mr. Snježana Sikirić. 
Predsjednik Gradskog vijeća napomenuo je da su o Prijedlogu I. izmjena i 

dopuna Proračuna raspravljali odbori Gradskog vijeća te da su u zakonskom roku na 
Prijedlog prispjeli slijedeći amandmani: 

1. Amandman Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb 
2. Amandman vijećnika Ivana Pavlića, 
3. Amandman vijećnika Ratka Đeneša, 
4. Amandman  vijećnika Lovorka Gržca (2 AMANDMANA), 
5. Amandman Kluba vijećnika SDP-HSLS (10 AMANDMANA) 
6. Amandman vijećnika Igora Posarića  
7. Amandman kluba vijećnika ARS. 

 
U raspravi su učestvovali Boris Lovrić, Lovorko Gržac, Dino Manestar, Robert 

Košuljandić, Igor Posarić, Rober Manestar, Damir Pavlić. 
 
Nakon završene rasprave gradonačelnik kao predlagač prihvatio je 

amandmane Ivana Pavlića i Ratka Đeneša dok je amandman Odbora za zdravstvo i 
socijalnu skrb, amandmane (2 amandmana) Lovorka Gržca, Kluba vijećnika SDP-
HSLS (10 amandmana) i amandman Kluba vijećnika ARS odbio. 

 Amandman vijećnika Igora Posarića prihvatio je djelomično, na način da se 
100.000,00 kuna predvidi za održavanje dječjih igrališta tako da se pozicija 
održavanja cesta smanji za 50.000,00 kuna i održavanja javne rasvjete 50.000,00 
kuna. 
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Predlagač amandmana Igor Posarić složio se je sa izmjenjenim amandmanom 
koji je na taj način postao sastavni dio Prijedloga. 

Lovorko Gržac povukao svoja dva amandmana (vezano za 1. amandman 
Lovorka Gržca gradonačelnik je obrazložio da će se u svezi raspodjele sredstava za 
kulturne manifestacije obaviti razgovor sa ravnateljicom ustanove za kulturu). 

Predsjednik je dao na glasovanje amandman Odbora za zdravstvo i socijalnu 
skrb, amandmane Kluba vijećnika SDP-HSLS (10 amandmana) i amandman Kluba 
vijećnika ARS. 

Vijećnici su sa 11 glasova ZA prihvatili amandman Odbora za zdravstvo i 
socijalnu skrb, koji je postao sastavni dio Prijedloga. 

 5 vijećnika podržalo je 1. amandman Kluba vijećnika SDP-HSLS – amandman 
nije prošao. 
 8 vijećnika podržalo je 2. amandman Kluba vijećnika SDP-HSLS – amandman 
nije prošao. 

5 vijećnika podržalo je 3. amandman Kluba vijećnika SDP-HSLS – amandman 
nije prošao. 

5 vijećnika podržalo je 4. amandman Kluba vijećnika SDP-HSLS – amandman 
nije prošao. 

5 vijećnika podržalo je 5. amandman Kluba vijećnika SDP-HSLS – amandman 
nije prošao. 

5 vijećnika podržalo je 6. amandman Kluba vijećnika SDP-HSLS – amandman 
nije prošao. 

5 vijećnika podržalo je 7. amandman Kluba vijećnika SDP-HSLS – amandman 
nije prošao. 

5 vijećnika podržalo je 8. amandman Kluba vijećnika SDP-HSLS – amandman 
nije prošao. 

5 vijećnika podržalo je 9. amandman Kluba vijećnika SDP-HSLS – amandman 
nije prošao. 

5 vijećnika podržalo je 10. amandman Kluba vijećnika SDP-HSLS – 
amandman nije prošao. 

Vijećnici su sa 9 glasova ZA prihvatili amandman Kluba vijećnika ARS, koji je 
postao sastavni dio Prijedloga. 

Gradonačelnik je zatražio pauzu nakon koje je mr .Snježana Sikirić obrazložila 
da amandman Kluba vijećnika ARS nije podnijet u skladu sa  Zakonom o proračunu, 
a glede kapitalnih prihoda. 

Gradonačelnik je naglasio kako amandman Kluba vijećnika ARS nije u skladu 
sa Zakonom, te je predložio novu varijantu izvora prihoda u svezi amandmana koji je 
podnio ARS. Sredstava za sport uvećati će se za 175.000,00 kuna. Ista sredstva 
namiriti će se iz  razdjela Upravnog odjela za javne potrebe iz socijalnog programa 
(100.000,00 iz božićnice i 75.000,00 iz pomoći obitelji i kućanstvima.).   

Predrag Antić napomenuo je da je povrijeđen Poslovnik iz razloga što je 
rasprava zaključena te se amandmani ne mogu više predlagati.  

Rober Manestar priklonio se je obrazloženju gradonačelnika i u ime Odbora za 
sporta prihvatio obrazloženje gradonačelnika te njegov prijedlog za usklađivanje. 

Prišlo se je glasovanju o konačnom Prijedlogu I. izmjene i dopune Proračuna 
Grada Crikvenice za 2010. godinu sa projekcijama za 2011. i 2012. godinu. 

 
Sa 11 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA glasa prihvaćen Prijedlog i donijete 

I.izmjene i dopune Proračuna Grada Crikvenice za 2010. godinu sa 
projekcijama za 2011. i 2012. 
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Sa 11 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA glasa prihvaćen Prijedlog i donijeta 

I.izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice  za 2010. godinu sa 
projekcijama za 2011. i 2012. godinu – Opći i posebni dio 
 

Sa 11 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA glasa prihvaćen Prijedlog i donijeta 
I.izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice  za 2010. godinu sa 
projekcijama za 2011. i 2012. godinu –  po programima 
 
 

Sa 11 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA glasa prihvaćen Prijedlog i donijeta 
I.izmjena i dopuna Plana razvojnih programa  za 2010. godinu s projekcijama za 
2011. i 2012. godine 

 
Sa 11 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA glasa prihvaćen Prijedlog i donijeta 

I.izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2010. godinu  - po izvorima 
 
Sa 11 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA glasa prihvaćen Prijedlog i donijete 

I.izmjena i dopuna Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Crikvenice za 2010. 
godinu 

 
Sa 11 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA glasa prihvaćen Prijedlog i donijete 

Program  gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2010. godinu, 
 

Sa 11 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA glasa prihvaćen Prijedlog i donijete 
Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2010. 
godinu 

 
(tekst I.izmjene i dopune Proračuna Grada Crikvenice za 2010. godinu sa 
projekcijama za 2011. i 2012. Klasa:400-06/10-01/5 prileži Zapisniku i čini njegov 
sastavni dio) 
 
 
TOČKA 16. Program javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi 
Grada Crikvenice za 2010. godinu  
 
 Vijećnici su sa 12 glasova ZA i 1 glasom PROTIV prihvatili Prijedlog i donijeli 

P R O G R A M 
javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi Grada Crikvenice za 2010. godinu  
(tekst Programa Klasa: 620-01/10-01/100 Ur.br.:2107/01-01-10-3 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 17. Program javnih potreba u kulturi Grada Crikvenice za 
2010. godinu  
 
Vijećnici su sa 12 glasova ZA i 1 glasom PROTIV prihvatili Prijedlog i donijeli 

P R O G R A M 
javnih potreba u kulturi Grada Crikvenice za 2010. godinu 
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(tekst Programa Klasa: 612-01/10-01/28 Ur.br.:2107/01-01-10-3 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 
 
TOČKA 18. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu 
financiranja osnovnih škola na području Grada Crikvenice za 2010. 
godinu  
 
Vijećnici su sa 13 glasova ZA  prihvatili Prijedlog i donijeli 

O D L U K U 
o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja osnovnih škola na području Grada 
Crikvenice za 2010. godinu  
 (tekst Programa Klasa: 600-01/10-01/36 Ur.br.:2107/01-01-10-3 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 
 
TOČKA 19. Prijedlog plana rashoda za nabavu proizvedene 
dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini 
osnovnih škola Grada Crikvenice za 2010. godinu  
 
Vijećnici su sa 12 glasova ZA i 1 glasom PROTIV prihvatili Prijedlog i donijeli 
 P L A N 
rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na 
nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Crikvenice za 2010. godinu  
 (tekst Plana Klasa: 600-01/10-01/37 Ur.br.:2107/01-01-10-3 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 20. Prijedlog plana rashoda za materijal, dijelove i usluge 
tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih škola Grada 
Crikvenice za 2010. godinu  
 
Vijećnici su sa 12 glasova ZA i 1 glasom PROTIV prihvatili Prijedlog i donijeli 
 P L A N 
rashoda za materijal, dijelove i usluge tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih 
škola Grada Crikvenice za 2010. godinu  

(tekst Plana Klasa: 600-01/10-01/38 Ur.br.:2107/01-01-10-3 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio). 
 
 
Dovršeno 23. srpnja u 1 sat i 20 minuta. 
 
 
ZAPISNIK PRIPREMILA   PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
 
Dubravka Pobor     dr.sc. Dragan Magaš 


